
Retsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 6. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 325
Vil erhvervsministeren redegøre for, hvorvidt det er hensigtsmæssigt, at Kammeradvoka
taftalen ikke opfylder de nuværende udbudsregler, jf. at det efter gældende udbudsregler 
ikke vil ikke være muligt at indgå Kammeradvokataftalen i dag uden at aftalen sendes i 
udbud?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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